
RP.0057.7.2022 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

od dnia 15 września 2022 r. do dnia 19 października 2022 r. 

 

15.09.2022 

− podpisałam aneks do porozumienia zawartego z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie w zakresie prowadzenia punktu 

informacyjno-konsultacyjnego Programu Czyste Powietrze. Aneks określa warunki 

prowadzenia punktu do końca maja 2023 roku, w tym uzyskanie dofinansowania na 

prowadzenie punktu w wysokości 35 000,00 zł.  

 

− wzięłam udział w zebraniach wiejskich w sołectwach Karszewo, Kurowo Braniewskie, 

Kraskowo w celu ustalenia funduszu sołeckiego na 2023 rok. 

16.09. 2022 r. 

− odbyło się spotkanie z prezesem Tauronu w sprawie możliwości lokalizowania na terenie 

gminy Młynary turbin wiatrowych. Aktualnie jesteśmy na etapie opracowania analizy. 

 

− zawarłam umowę z Panem Mariuszem Iwanowiczem  prowadzącym działalność 

gospodarczą pod nazwą „VARIA” Różnowo 66L 11-001 Dywity na opracowanie 

Programu Funkcjonalno-Użytkowego na potrzeby realizacji zadania inwestycyjnego 

pn.”Przebudowa drogi gminnej nr 107006N w m. Karszewo  oraz przebudowa drogi 

gminnej  nr 107003N w m. Błudowo wraz z przebudową dróg wewnętrznych w m. 

Błudowo i Włóczyska, umowny termin zakończenia przedmiotu umowy ustalono do dnia 

30.10.2022 r. 

− wraz z Panią Skarbnik podpisałyśmy w siedzibie Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie umowę dofinansowania do usuwania 

wyrobów azbestowych z terenu Gminy Młynary. W ramach zadania planuje się usunięcie 

łącznie 13 ton i 536 kg wyrobów azbestowych z 7 nieruchomości. Całkowity koszt zadania 

planuje się w kwocie 6 139,20 zł, w tym dofinansowanie w kwocie 4297,44 zł tj. 70% 

kosztów zadania.  

 

− wzięłam udział w zebraniach sołeckich w Młynarskiej Woli i Błudowie w sprawie 

ustalenia funduszu sołeckiego na 2023 r. 

17.09.2022 r. 

− odbyły się Dożynki Gminne połączone z otwarciem amfiteatru w Młynarach. 

 

 



19.09.2022 r. 

− wzięłam udział w zebraniach sołeckich w Ojcowej Woli, Starym Monasterzysko i Nowym 

Monasterzysku w sprawie ustalenia funduszu sołeckiego na 2023 rok. 

20.09.2022 r. 

− odbyło się spotkanie z Panem Sławomirem Mioduszewskim w Wojewódzkim Urzędzie 

Ochrony Zabytków Delegatura w Elblągu w sprawie termomodernizacji budynku szkoły 

podstawowej w Młynarach, 

 

− wzięłam udział w zebraniach wiejskich w sołectwie: Włóczyska, Mikołajki, Rucianka,  

w celu ustalenia przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 2023 rok. 

21.09.2022 r. 

− zawarłam umowę z Narodową Agencją Poszanowania Energii S.A w Warszawie na 

opracowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego w zakresie montażu pompy ciepła i 

instalacji fotowoltaicznej zadania inwestycyjnego pn. “Termomodernizacja Budynków 

Szkoły Podstawowej w Młynarach wraz z montażem pompy ciepła  i instalacji 

fotowoltaicznej”, umowny termin zakończenia usługi ustalono do dnia 10 października br. 

 

− wzięłąm udział w zebraniu sołeckim w m. Zaścianki w celu ustalenia przeznaczenia 

funduszu sołeckiego na 2023 rok. 

22.09.2022 r. 

− wzięłam udział cyklicznej naradzie roboczej z udziałem przedstawicieli Zamawiającego, 

Inżyniera Kontraktu i Wykonawcy zadania pn.” Budowa zbiorników retencyjnych ścieków 

surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury 

towarzyszącej (2020-2022), tematem narady było omówienie wykonanych dotychczas 

prac oraz zaplanowanych zamierzeń wykonawczych na najbliższe dni, 

 

− spotkałam się z Panem Bogdanem Matulewiczem Kierownikiem Działu Realizacji Usług 

Energa Oświetlenie w Młynarach w sprawie oświetlenia ulicznego w związku z podwyżką 

cen energii elektrycznej. Na spotkaniu ustalono, że do końca roku ceny energii zostaną na 

dotychczasowym poziomie. 

 

− wzięłam udział w zebraniach sołeckich w Kwietniku, Sokolniku, Warszewie i Sąpach  

w celu ustalenia przeznaczenia funduszu sołeckiego na 2023 rok. 

24.09.2022 r.  

− wzięłam udział w obchodach 725-lecia praw miejskich w Pasłęku 

 

 



26.09.2022 r. 

− zawarłam umowę z Przedsiębiorstwem Transportowo-Sprzętowym Budownictwa 

„PYZAK” Anna Pyzak z Lidzbarka Warmińskiego na opracowanie Programu 

Funkcjonalno-Użytkowego zadania inwestycyjnego pn. ”Przebudowa budynków Ośrodka 

Kultury w Młynarach oraz obiektów Stadionu Miejskiego w Młynarach”, termin 

zakończenia umowy ustalono do dnia 26 października 2022 r. 

 

− zwołałam nadwzyczajną Sesję Rady Miejskiej w Młynarach, w celu przyjęcia do budżetu 

środków pieniężnych na wypłatę dodatku węglowego. 

27.09.2022 r.  

− zostały podpisane akty notarialne sprzdaży działek budowlanych położonych w Młynarach 

przy ul. Staszica, na kwotę 79 089,00 zł i 88 092,00 zł. 

 

28.09.2022 r. 

− odbyła się narada ze Starostą Elbląskim oraz Jednostkami Organizacyjnymi Powiatu 

Elbląskiego. Posiedzenie dotyczyło spraw związanych z podejmowaniem działań na 

administrowanym terenie w zakresie organizacji pomocy uchodźcom z Ukrainy, sytuacją 

związaną z Covid oraz dystrybucją tabletek jodowych na terenie Gminy, 

 

− odbyła się kontrola cmentarzy w Młynarach przez Powiatową Stację Sanitarno-

Epidemiologiczną. Kontrola przebiegła bez uwag. 

29.09.2022 r. 

− odbyła się wideokonferencja z przedstawicielami wydziału Bezpieczeństwa Zarządzania 

Kryzysowego Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie dotycząca 

dystrybucji tabletek jodowych na terenie województwa warmińsko-mazurskiego. 

 

− odbyło się zebranie sołeckie w Zastawnie w celu ustalenia przeznaczenia środków  

z funduszu sołeckiego na 2023 rok. 

30.09.2022 r. 

− wysłano wniosek o dofinasowanie w ramach Programu „Cyfrowe Kluby Seniora”  

w zakresie zakupu wyposażenia komputerowego Klubu Senior + w Młynarach. W ramach 

projektu, zaplanowano zakup 5 przenośnych komputerów na potrzeby klubu. Całkowity 

koszt projektu zaplanowano w kwocie 20 000,00 zł, w tym 100 % dofinansowania.  

 

− Tego samego dnia Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

poinformował o przyznaniu dofinansowania Gminie Młynary w ramach programu pn. 

„Dostępny Samorząd”, z przeznaczeniem na częściowe dostosowanie Urzędu Miasta  

i Gminy w Młynarach do potrzeb osób niepełnosprawnych. W ramach projektu planuje się 



wykonanie dokumentacji technicznej i przebudowę pomieszczenia WC dostoswanego do 

potrzeb osób niepełnosprawnych, a także zakup wyposażenia i oznaczenia pomieszczeń. 

Całkowity koszt projektu planuje się w kwocie 100 000,00 zł, w tym 100% 

dofinansowania.  

 

− odbyło się posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, na którym 

omówiono sprawy dystrybucji tabletek jodowych oraz główne przedsięwzięcia wynikające 

z procedury przedłużenia III stopnia alarmowego CHARLIE i CHARLIE-CRP. 

01.10.2022 r. 

− wzięłam udział w otwarciu Różanej Wyspy w Karszewie. 

03.10.2022 r. 

− odbyło się spotkanie z Panem Sławomirem Mioduszewskim z Wojewódzkiego Urzędu 

Ochrony Zabytków Delegatura w Elblągu w sprawie termomodernizacji budynku Szkoły 

Podstawowej w Młynarach. 

04.10.2022 r. 

− wzięłam udział w warsztatach zorganizowanych przez Koło Gospodyń z Młynar. Były to 

warsztaty z lepienia pierogów, w których udział wzięli przedszkolaki z Młynar. 

05.10.2022 r. 

− wzięłam udział w cyklicznych naradach roboczych z udziałem przedstawicieli 

Zamawiającego, Inżyniera Kontraktu i Wykonawcy zadania pn.” Budowa zbiorników 

retencyjnych ścieków surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-

TOG oraz infrastruktury towarzyszącej (2020-2022), tematem narad było omówienie 

wykonanych dotychczas prac i zaplanowanych zamierzeń wykonawczych na najbliższe 

dni oraz podjęcie działań mających na celu finalizowanie spraw w kierunku otrzymania 

pozwolenia na użytkowanie obiektu. 

 

− podpisałam aneks do umowy dofinansowania realizacji projektu nr PR/1/118/2018, 

polegającego na budowie miniatur i sceny plenerowej w parku obok ruin starego młyna. 

Aneks do umowy umożliwi samodzielne rozliczenie projektu przez Gminę Młynary. 

Został podpisany ze względu na zerwanie współpracy z rosyjskimi beneficjentami.  

 

− Tego samego dnia podpisałam także aneks do umowy dla projektu nr PR/1/118/2018, 

polegającego na wykonaniu dokumentacji technicznej modernizacji Stacji Uzdatniania 

Wody w Młynarach.  

 

− Tego samego dnia opublikowano zapytanie ofertowe na zakup 7 przenośnych komputerów 

w ramach programu Cyfrowa Gmina, z terminem składania ofert do dnia 13 października 

2022 r.  



 

− odbyło sie spotkanie z Panem Cezarym Pyzakiem przedstawicielem Przedsiębiorstwa 

Transportowo-Sprzętowego Budownictwa „PYZAK” Anna Pyzak z Lidzbarka 

Warmińskiego w sprawie sporządzenia program Funkcjonalno-użytkowego Ośrodka 

Kultury w Młynarach na potrzeby ogłoszenia przetargu na realizację zadania pn. 

“Przebudowa budynków Ośrodka Kultury w Młynarach oraz obiektów Stadionu 

Miejskiego w Młynarach”. 

 

− odbyła się Komisja Rewizyjna. 

08.10.2022 r. 

− odbyły się ćwiczenia taktyczno-bojowe straży pożarnej i służby leśnej „Baza 2022” pod 

patronatem honorowym Dyrektora Generalnego Lasów Państwowych, w których udział 

brali strażacy Państwowej Straży Pożarnej z powiatu elbląskiego i braniewskiego przy 

wsparciu Służby Leśnej oraz Nadleśnictwa Zaporowo. W ćwiczeniach udział wzięły 

jednostki OSP z terenu Gminy Młynary. Ćwiczenia rozpoczęły się akcją ratowniczo-

gaśniczą palącej się cysterny w Bazie Paliw Chruściel, następnie upozorowano pożar lasu, 

do którego wykorzystano śmigłowiec Bell 206 oraz samolot gaśniczy Dromader.  

10.10.2022 r. 

− wzięłam udział w naradzie roboczej z udziałem przedstawicieli Wykonawcy, 

Zamawiającego, Inspektora Nadzoru dot. zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa stacji 

Uzdatniania wody w Młynarach” tematem narady było omówienie zamierzeń 

wykonawczych i aktualizacji harmonogramu robót. 

12.10.2022 r. 

− zorganizowałam spotkanie z kierownikami i dyrektorami jednostek podległych Gminy 

Młynary w celu omówienia spraw bieżących, 

 

− wzięłam udział w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

13.10.2022 r. 

− wzięłam udział w apelu zorganizowanym przez uczniów szkoły Podstawowej  

w Młynarach i Błudowie z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

14.10.2022 r. 

− odbyło się szkolenie on-line prowadzone przez Wojskowe Centrum Rekrutacji dotyczące 

zasad uruchomienia oraz prowadzenia Akcji Kurierskiej na terenie gmin powiatu 

elbląskiego. 

 

− wzięłam udział w apelu zorganizowanym przez przedszkolaków z Przedszkola  

w Młynarach z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 



 

18.10.2022 r.  

− wzięłam udział w Radzie budowy zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa sieci 

wodociągowych w m. Młynarska Wola, Broniszewo, Nowe Sadłuki, Błudowo, Stare 

Monasterzysko, Nowe Monasterzysko Warszewo”, spotkanie odbyło się z udziałem 

przedstawicieli: Wykonawcy, Nadzoru i zamawiającego. Celem narady było omówienie 

spraw związanych z realizacją zadania. 

19.10.2022 r. 

− wzięłam udział w komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

 

 


